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PROTOKOLL 3. STYREMØTE 2024-2025 
Sted Teams 

Dato og tid Onsdag 09. oktober kl. 18.00 – 20.23. 

Møteleder Sigrid Heringstad 

Referent Ingrid Andrea Thuv 

Saksrekkefølge 1, 2, 3, 20, 21, 26, 25, 27, 28, 29, Anne dro, 9.  

 

Til stede fra styret Forfall 

Sigrid Heringstad, Leder 

Amund Karlstad, Org. nest. 
Malin Solberg, BP 
Ole Jørgen Rød, Tevlingsleder 

Ane Bekkestad, Arrangementsleder 

Oda Torgersbråten, Kulturleder 
Eivind Berg, Lagsutviklingsleder 

Anne Drugli, Norges Bygdekvinnelag 
Åse Sundvor, Norges Bondelag 
Simen Hagen Korsbakken, 1. vara 

Vilde Bilstad, Ordfører 

 

 

Andre til stede 

Ingrid Andrea Thuv, Vikarierende generalsekretær 

Faste saker 

Sak 1  Godkjenning av innkalling og saksliste Sigrid 

Elementer fra 
debatten 

Ane ønsker å orientere styret om HA 2024 i Sak 9 Eventuelt.  

Forslag til vedtak Sentralstyret godkjenner innkalling og saksliste. 

Vedtak Sentralstyret godkjenner innkalling og saksliste, med den endringa som 
kom i møtet. 

 

Sak 2  Godkjenning av styreprotokoll  

Elementer fra 
debatten 

I protokoll til 2. arbeidsutvalgsmøte mangler det vedtak i to av sakene.  

Forslag til vedtak Sentralstyret godkjenner  
• Protokoll 2. styremøte 2024-2025  
• Protokoll 2.1 e-postvedtak 
• Protokoll ekstraordinært styremøte 10.09.24 
• Protokoll 1. arbeidsutvalgsmøte 2024-2025  
• Protokoll 2. arbeidsutvalgsmøte 2024-2025 

Vedtak Sentralstyret godkjenner  
• Protokoll 2. styremøte 2024-2025  
• Protokoll 2.1 e-postvedtak 
• Protokoll ekstraordinært styremøte 10.09.24 
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• Protokoll 1. arbeidsutvalgsmøte 2024-2025  
• Protokoll 2. arbeidsutvalgsmøte 2024-2025 

- med den endringen som kom i møtet.  

 

Sak 3  Orienteringssaker 

Forslag til vedtak Sentralstyret tar saken til orientering.  

Vedtak Sentralstyret tar saken til orientering.  

 

Sak 4  Terminliste  

 Saken er ikke tatt opp 

 

Sak 5  Økonomi  

 Saken er ikke tatt opp 

 

Sak 6  Medlemstall  

 Saken er ikke tatt opp 

 

Sak 7 Politikk  

 Saken er ikke tatt opp 

 

Sak 8  Handlingsplan  

 Saken er ikke tatt opp 

 

Sak 9 Eventuelt  

Elementer fra 
debatten 

Dyrsku’n: 
- Eivind og lagsutviklingsnemnda har hatt evalueringsmøte med de 

som hadde ansvar for stand etter arrangementet. 

- Det var ønskelig at lagsutvikler tar litt mer ansvar for standen for å 
sikre mer kontinuitet over tid.  

- Neste år bør standen være bedre utformet, så det blir lettere å dra 
folk inn i teltet. For eksempel å ha TVen som viser film mer synlig.  

- Ønske om mer profileringsmateriell.  

 
Agroteknikk:  

- Vi skal ha felles stand med Bondelaget, Gjensidige og Landkreditt.  
- Eivind skal ha møte med nemnda neste uke for å planlegge mer. 

- Skjema for å melde seg på vakter for stand blir sendt ut til styret 
innen kort tid og lagt ut i Facebook-arrangementet snart.  
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Høstarrangementet 2024:  

- Det har vært noe utfordringer med å få på plass nok vakter. Det 

virker som det ordner seg greit, men er fortsatt noe behov.  
- Det er viktig at styret er bevisst sitt ansvar og sin rolle som forbilder 

på arrangementet.  
 

 

 

Løpende saker 

Sak 20 Mesterskapsplan 2025 Ole Jørgen 

Elementer fra 

debatten 

Det har ikke kommet noen svar på høringen.  

Vedtaksdato må oppdateres i dokumentet.  

Forslag til vedtak Sentralstyret vedtar mesterskapsplanen for 2025. 

Vedtak Sentralstyret vedtar mesterskapsplanen for 2025. 

 

Sak 21 Deltakerkvoter 2025 Ole Jørgen 

Elementer fra 

debatten 

Endringene kan legges frem i forslaget for 2026 i stedet, ettersom det sendes 

på høring i november. Da får de andre fylkene mulighet til å komme med 

innspill på forslaget. 

Forslag til vedtak Sentralstyret vedtar deltakerkvotene for 2025 med de endringene som ligger 
vedlagt. 

Vedtak Sentralstyret vedtar deltakerkvotene for 2025, og de foreslåtte endringene 

blir tatt med til høring på deltakerkvoter for 2026.  

 

Sak 25 Evaluering av 2. representantskapsmøte 2024 Sigrid 

Elementer fra 

debatten 

Praktisk gjennomføring:  

- Diskusjonen var god, fint at det ble få summepauser.  
- Til neste representantskap er det ønskelig å ha et eget festlokale til 

festen etter bankett.  
- Veldig fint at det var så nærme flyplassen, men det hadde vært fint å 

oppleve litt av byen i tillegg. 
- Godt antall pauser som var passe lange.  

 
Saker som ble diskutert i generaldebatten:  

- Det ble gjort et godt arbeid av aldersgrenseutvalget i 2023. Det er 

ikke nødvendig å gjøre det samme arbeidet på nytt, men det kan 
være mye å hente i rapporten som ble laget.  

- Vi må ta med oss innspillene som kom i forhold til skjenking. 
Arrangementsnemnda tar med seg dette til nye hovedkomitéer.   

- Man kunne hatt et infoskriv til Landsstevne-deltakere som de får når 
de ankommer stevnet, som kort oppsummerer hvordan man skal 
oppføre seg.  
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- Kultur bygges hele veien, på alle arrangementer i organisasjonen. 

Det er viktig å håndheve, også på lokalt nivå.  

- Kan lengde på medlemskap være et kriteria for å delta når man er 
under 18 år? Eventuelt at de må ha deltatt på andre aktiviteter før. 

- Skal man i så fall gjøre unntak for lokallagsledere? 
- Kunne det vært lurt å diskutere dette som en egen sak i neste 

styremøte? 

Forslag til vedtak Sentralstyret tar saken til etterretning. 

Vedtak Sentralstyret tar saken til etterretning, og arbeidsutvalget tar med seg 
innspillene rundt aldersgrense og kultur på Landsstevne til utarbeidelse av 

sak til neste styremøte.  

 

Sak 26 Budsjett 2025 Ingrid 

Elementer fra 

debatten 

 

Forslag til vedtak Sentralstyret tar detaljbudsjettet til orientering og vurderer forslag til 

endring til neste styremøte. 

Vedtak Sentralstyret tar detaljbudsjettet til orientering og vurderer forslag til 

endring til neste styremøte. 

 

Sak 27 Valg 2025 Malin 

Elementer fra 
debatten 

- Arbeid mot programkomiteene til partiene: man trenger ikke å 
komme med innspill på alle punktene til alle partiene, men se hva 

som er mest relevant for hvert parti.  

- Kan brukes kontinuerlig i bygdepolitisk arbeid gjennom året.  

- Bygdekvinnelaget har et fint hefte om sine fokuspunkter, kan vi lage 

noe sånt?  

Forslag til vedtak Sentralstyret vedtar følgende politiske prioriteringer, og skal benytte disse i 
arbeidet fram mot valget 2025.  

1. Landbrukspolitikk  
2. Trivsel på bygda 

3. Infrastruktur 

Vedtak Sentralstyret vedtar følgende politiske prioriteringer, og skal benytte disse i 
arbeidet fram mot valget 2025.  

1. Landbrukspolitikk  

2. Trivsel på bygda 

3. Infrastruktur 

 

Sak 28 Arbeidsgruppe for kommunikasjon Malin  

Elementer fra 
debatten 

Under prosess og produkt: Det kan tolkes som at arbeidet er ferdig når 
gruppa har levert fra seg rapport – det bør tydeliggjøres at gruppa skal bistå 
under utviklingen av de nye nettsidene også.  

Forslag til vedtak Sentralstyret vedtar mandat om utvikling av NBUs nettside. 
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Vedtak Sentralstyret vedtar mandat om utvikling av NBUs nettside, og 

bygdepolitisk nestleder tar med seg innspill til ferdigstilling av mandatet.  

  

Sak 29 Tilrettelegging i inkluderingsfondet 
 

Elementer fra 
debatten 

Det bør kommuniseres i våre kanaler at retningslinjene er endret når de er 
vedtatt.  
 
Det er ønskelig å legge inn noen setninger føre kulepunktene om at 
arbeidsutvalget kan velge å innvilge høyere beløp enn maksimal 

søknadssum dersom søknaden viser til faktiske kostnader, og 
arbeidsutvalget finner det rimelig.  
 

Forslag til vedtak Sentralstyret vedtar de nye retningslinjene for inkluderingsfondet. 

Vedtak Sentralstyret vedtar de nye retningslinjene for inkluderingsfondet, med de 

endringer som kom i møtet. 

 

 


